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Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland 

 

Datum ingekomen vragen : 23 juni 2017  

Datum GS-besluit:   :  

 

Vragen nr. 59 

 

 

 

Vragen van mevrouw drs. C. Boelhouwer (SP) over ongeluk bosrandbrug  

 

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u overeenkomstig het bepaalde in 

artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van 

Provinciale Staten mede, dat op 23 juni 2017 door het lid van Provinciale Staten, mevrouw drs. 

C. Boelhouwer (SP), de volgende vragen bij Gedeputeerde Staten zijn ingekomen. 

 

 

INLEIDING VRAGEN 

 

Gisteren is op de Bosrandbrug bij Amstelveen een auto langs het rode stoplicht gereden en 

klem komen te staan tussen wal en slagbomen. De brug wordt op afstand bediend en dat de 

auto op die plek stond, is niet opgemerkt en de brug ging dus gewoon open. Dankzij ingrijpen 

van politie die toevallig ter plekke was, is het allemaal gelukkig nog net goed gegaan. Op dit 

moment wordt onderzocht, hoe een en ander heeft kunnen gebeuren. niettemin: sinds april van 

dit jaar is Trigion in Noord-Holland verantwoordelijk voor de brugbediening. Over die gunning 

is in Provinciale Staten het afgelopen jaar veel te doen geweest, o.a. omdat Trigion tot de 

gunning aan toe totaal geen ervaring had met brugbediening alsook geen daartoe opgeleid 

personeel. De provincie bleek gegund te hebben op prijs eerder dan op kwaliteit. 

 

 

VRAGEN 

 

Vraag 1:  

Is voor de bediening van de Bosrandbrug de provincie verantwoordelijk? 

 

Vraag 2: 

Zo ja, mocht uit het onderzoek blijken, dat deze situatie voorkomen had kunnen worden, ofwel 

onervarenheid van brugbediener(-s) was mede oorzaak, welke stappen onderneemt u dan 

richting Trigion? Kunt u uw antwoord toelichten? 

 

Vraag 3: 

Bent u gezien dit ongeluk en het eerdere ongeluk in Zaandam nog steeds van mening dat 

bediening op afstand veilig is? Kunt u uw antwoord toelichten en -zo mogelijk- staven met 

cijfers? 
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Vraag 4: 

Zaandam heeft onlangs besloten voor hun bruggen niet mee te verhuizen naar de centrale 

bediening in Heerhugowaard. Welke consequenties heeft dit besluit voor het project? 

 

      

      

 

Gedeputeerde Staten zullen de gestelde vragen zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk binnen 30 

dagen na binnenkomst, beantwoorden. 

 


